
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT
CELEBRAT EL DIA 3 DE SETEMBRE DE 2004

A la Vila de Montblanc, el dia 3 de setembre de 2004, a les deu de la nit, es reuneix a la
Sala de Sessions de l’Ajuntament, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la
presidència  de  l’Alcalde  el  SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  l’assistència  dels
Tinents  d’Alcalde  el SR.  JOSEP  MARIA  CAMPDEPADRÓS  SANS,  el   SR.
GUILLEM JANÉ PUJOL,  el   SR. JUAN LLORT VALLÈS  i  la SRA. MARIA
AGNÉS RIBÓ FOGUET;  i  l’assistència  dels  Regidors  el SR.  XAVIER MARTÍ
ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,  el SR.  JOSEP   ANDREU
DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR
MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS AMOROS, el SR. XAVIER HUGUET
NAVARRO,  i  el SR.  DAVID VALLVERDÚ GENÉ,  i,  assistits  per  la  Secretària
accidental  de  la  Corporació, la  Sra.  ELISA  FREIXAS  GINÉ,  que  certifica,  i
l’Interventor, el Sr. RAMÓN PIÑEIRO GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària de 29 de juliol.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA
COMISSIÓ DE GOVERN

Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència.

QUART PUNT:  RATIFICACIÓ DE LA SOL·LICITUD DE CANTIDATURA DE
CAPITAL CULTURAL CATALANA 2006

El Sr. Vallverdú pregunta si obligatòriament la sol·licitud de capital cultural catalana ha
de passar per Ple i si hi ha un projecte de Montblanc com a capital cultural catalana
2006.

El Sr. Huguet diu que recolzarà Montblanc com a capital cultural catalana i espera que
el proper any hi hagi en el pressupost una partida destinada a festes de la Serra 2006.

El Sr. Josep Andreu comenta que ERC està agraïda que aquestes coses es passin per Ple,
suposa que és obligació que aquest punt passi per Ple. Votarà a favor. Creu que des de la
Conselleria de Cultura no hi ha més remei que facin Montblanc capital cultural catalana
2006.  Aquesta  resolució  parla  de  patrimoni,  i  cal  destacar  que  aquesta  Alcaldia  és
l’única que no ha  invertit  en patrimoni.  Està  d’acord que  s’ha d’incorporar  tots  els



elements  externs  que  venen,  però  que  el  dia  11  de  setembre  es  faci  un  festival  de
folklore no ho troba correcte. 

La Sra. Ribó comenta que si l’equip de govern ha proposat Montblanc com a capital
cultural  catalana  es  perquè  tenim  ganes  de  treballar  per  Montblanc  que  té  moltes
propostes d’activitats diverses i una gran varietat d’entitats.

El  Sr.  Alcalde  comenta  que  es  faran  els  esforços  necessaris  per  demanar  la  capital
cultural catalana i Montblanc creu que n’és mereixedora. 

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per dotze vots a favor dels grups municipals de
ApM, CiU,  ERC i  IpM, i  una abstenció  del  grup municipal  de GdP,  adoptant-se el
següent acord:

Vist  que l’Organització  de  la  Capital  de  la  Cultura  Catalana  té  obert  el  període  de
presentació de candidatures per a optar a la designació de Capital de la Cultura Catalana
el 2006.

Atès que qualsevol municipi de més de tres mil habitants de tot el domini lingüístic i
cultural català pot optar a la designació de Capital de la Cultura Catalana 2006.

Vist que els objectius de la Capital de la Cultura Catalana són contribuir a ampliar la
difusió  i  el  prestigi  social  de  la  llengua  i  cultura  catalanes,  incrementar  la  cohesió
cultural  dels territoris  de llengua i  cultura catalanes i,  finalment,  permetre  un millor
coneixement del municipi designat com a Capital de la Cultura Catalana. 

Vist que la data límit per a presentar candidatura per a optar a la designació de Capital
de la Cultura Catalana 2006 és el dia 5 d'octubre de 2004.

Atès que l’any 2006 la Vila de Montblanc celebrarà una commemoració extraordinària
en motiu del Primer Centenari de la Coronació canònica de la Mare de Déu de la Serra,
patrona de la Vila.

Atès que Montblanc gaudeix d’un patrimoni monumental i cultural - associatiu, que són
sens  dubte,  el  principal  atractiu  de  la  Vila  i  la  seva  carta  de  presentació,  i  alhora
contribueixen a què Montblanc sigui un dels municipis més representatius Catalunya i
de la Cultura Catalana.



Atès que la proclamació de Montblanc Capital de la Cultura Catalana 2006 contribuirà a
la potenciació del  prestigi  del  municipi  com a promotor  de la  llengua i  les  cultures
catalanes  en  el  marc  de  la  programació  d’activitats  que  tots  els  montblanquins  i
montblanquines hauran de treballar per a celebrar de manera extraordinària la gran festa
conjunta per a l’any 2006, s’acorda:

PRIMER: Presentar Montblanc com a municipi candidat per a l’elecció de la Capital de
la Cultura Catalana 2006, acceptant la decisió final adoptada pel Jurat i la bona actuació
de l’Associació Capital de la Cultura Catalana.

SEGON: Facultar a l’Alcalde per signar l’acord de nominació amb l’Associació Capital
de la Cultura Catalana en el cas de ser escollida Montblanc.

CINQUÈ PUNT: DESAFECTACIÓ CAMÍ DE LA GUARDIA

El Sr.  Vallverdú diu que si  no hi ha hagut al·legacions dels veïns a l’expedient que
segueixi el procediment.

El Sr. Huguet diu que bé si el propietari vol que es modifiqui el traçat del camí i espera
que el següent Ple no s’hagi de modificar aquest acord.

El Sr. Josep Andreu diu que opina igual que el Sr. Huguet, que tiri endavant l’expedient
si els propietaris volen i espera que el proper Ple no s’hagi de modificar aquest acord.

El Sr. Campdepadrós explica el perquè de la desafectació del traçat del camí públic i
com es tramita l’expedient de desafectació.

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per  unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vist l’acord adoptat per la Comissió de Govern d’aquest Ajuntament en la seva sessió
del passat 24 de febrer, pel qual s’incoava expedient de declaració de parcel·la sobrera
d’un tram del camí de referència cadastral 9022 del Polígon 16, tram que discorre entre
les parcel·les 201 i 251, per procedir a la seva desafectació i posterior permuta  amb un
nou tram de camí que l’ha de substituir.

Atès que exposat al públic mitjançant anunci inserit al Butlletí Oficial de la Província
número 72, de 26 de març, i notificat als propietaris de terrenys colindants,  no s’ha
presentat  cap al·legació.

Atès que amb la desafectació i  permuta proposada pel  Sr.  Josep Maria Batlle no es
produeix  cap  perjudici  per  l’interès  públic,  i  amb  el  nou  traçat  proposat,  el  camí
s’adequa a l’estructura de la propietat.

Vistos els articles 12, 20 i següents i 47 del Reglament del Patrimoni dels Ens Locals de
Catalunya, s’acorda:



PRIMER: Desafectar de l’ús públic el traçat de camí de referència cadastral 9022 del
Polígon 16, en el tram que discorre entre les parcel·les 201 i 251 del polígon 16 i que
finalitza  a la  parcel·la 152 del Polígon 16 del  cadastre de rústica que figura amb la
següent descripció, i que tindrà la qualificació de patrimonial:

Porció de terreny de 216 metres quadrats. El tram del camí a desafectar té una longitud
de 54 m. i una amplada de 4 m. Els límits actuals del camí són: al nord amb parcel·la
parcel·la  251 del  Polígon 16,  propietat  de  Francesc Batlle  Sanahuja,  a  l’est  amb la
parcel·la 152 del Polígon 16, propietat de Rosa Velarde Freixas, al sud amb la parcel·la
201 del Polígon 16 propietat de Josep Batlle Dalmau i a l’oest parcel·la 151 del Polígon
16, propietat de la Parròquia de Sant Jaume de La Guardia dels Prats. 

SEGON:  Declarar parcel·la sobrera la finca porció de terreny desafectada descrita a
l’anterior  acord,  procedint  a  la  modificació  de  l’inventari  de  béns  municipal,  i  a  la
inscripció en el registre de la propietat de la mateixa.

TERCER:  Procedir  a  la  formalització  de  la  permuta  amb la  part  a  segregar  de  la
parcel·la 251 del Polígon 16 del cadastre de rústica, propietat del Sr. Francesc Batlle
Sanahuja, i que suposarà el nou traçat del camí a substituir pel tram desafectat, prèvia
tramitació de l’oportú expedient.

SISÈ PUNT: DEIXAR SENSE EFECTE L’EXPEDIENT DE DESAFECTACIÓ
DEL CAMÍ DEL PINATELL

El Sr. Vallverdú comenta quan es tornarà a desafectar el camí, que ara en el camí hi ha
unes portes posades damunt el camí i que hi existeix una rasa feta en el camí atesa la
intenció del propietari de vallar la propietat. 

El  Sr.  Huguet comenta que si  abans el  propietari  volia desafectar un traçat de camí
públic i ara vol deixar-ho com estava, està d’acord amb el propietari. 

El Sr. Josep Andreu diu que s’ha de garantir el  pas pel camí del Pinatell  i  l’accés a
l’antiga conducció d’aigua del Pinatell.

El Sr. Campepadrós comenta que s’està parlant de l’expedient que afectava el camí de
Farena  perquè  ho  va  demanar  el  propietari  que  es  desafectès  i  quan  es  van  posar
determinades condicions  no va voler que es seguís l’expedient. Pel que fa la valla del
camí ja s’ha iniciat un expedient d’infracció urbanística. 

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per  unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vista la sol·licitud de data 5 de novembre de 2003 del Sr. Francesc Pàmies Andreu i la
Sra.  Jovita  Pàmies  Andreu  d’inici  a  instància  de  part  interessada  de  l’expedient  de
desafectació del traçat de camí de referència cadastral 9029 del Polígon 42, en el tram
que discorre entre les parcel·les 22, 31 i 32, i l’expedient d’afectació d’un nou traçat que
rodejava la seva propietat.



Atès que l’esmentada desafectació no suposava cap perjudici  de l’interès públic, per
acord de Comissió de Govern de data 28 d’octubre de 2003 es va iniciar expedient de
desafectació, es va publicar al B.O.P. número 270, de 24 de novembre i es va aprovar la
desafectació per acord del Ple de data 20 de febrer de 2004.

Atès que en data 26 d’abril de 2004 el Sr. Francesc Pàmies Andreu va  sol·licitar que es
procedís a finalitzar l’expedient de desafectació de l´ús públic del traçat del camí de
referència  cadastral  9029 del  Polígon 42,  i  de l’expedient  de permuta entre el  camí
referència cadastral 9029 del Polígon 42 i el nou camí que s’hagués realitzat vorejant la
seva finca, per tant deixar el traçat del camí de referència cadastral 9029 del Polígon 42
tal i com està reflectit en el cadastre de rústica. 

S’acorda: 

PRIMER: Deixar sense efecte els acords adoptats en la Comissió de Govern de data 28
d’octubre de 2003 i el Ple de 20 de febrer de 2004 relatius a l’expedient de desafectació
de l’ús públic  del camí de referència cadastral  9029 del  Polígon 42, en el  tram que
discorre  entre  les  parcel·les  22,  31  i  32,  i  de  l’expedient  de  permuta  entre  el  camí
referència cadastral 9029 del Polígon 42 i el nou camí que s’hagués realitzat vorejant la
finca, i en conseqüència arxivar els expedients esmentats.

SEGON:  Notificar  aquest  acord  als  interessats  en  el  procediment  amb  el  peu  de
recursos corresponent. 

SETÈ PUNT: APROVACIÓ DIES FESTA LOCAL

El Sr. Huguet diu que són els mateixos dies de sempre.

El Sr. Josep Andreu comenta que correcte.

El Sr. Alcalde diu que han estat sempre les festes han estat sempre les mateixes dates.

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per  unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Atès que  d’acord amb l’art. 46 del RD 2001/83, de 28 de juliol,  el Departament de
Treball de la Generalitat de Catalunya sol·licita que es fixin les dues festes locals per
acord del Ple de l’Ajuntament, s’acorda:

- Aprovar les festes locals per l’any 2005 els dies  8 i 9 de setembre.

VUITÈ PUNT: APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL 2003    

El  Sr.  Vallverdú  comenta  que  són  els  comptes  dels  resultats  en  els  què  hi  ha  una
herència d’uns crèdits que s’han de pagar fins l’any 2009. Si que s’ha fet un pla de
sanejament però encara hi ha els mateixos regidors i no hi ha hagut cap dimissió. 



El Sr. Huguet diu que això de parlar del compte general és perdre el temps, si volen
hipotecar  Montblanc algun dia ja li demanaran comptes.

El Sr. Mogas confia que aquests comptes són correctes i aquest any es compleixen els
terminis legals per presentar els comptes. El compte de resultats de 2003 es més negatiu
que el de 2002 i es pregunta on és la bona gestió. 

El Sr. Campdepadrós diu que no cal parlar de comptes de 2003 perquè ja es va parlar en
el  moment  d’aprovació  del  pla  de  sanejament.  En  el  pressupost  d’enguany encara
s’estan aplicant   coses  pendents  d’anys anteriors.  Aquest  any els  compte  general  es
presentarà dins el termini legal. 

El  Sr.  Alcalde  comenta  que  el  rigor  pressupostari  del  regidor   d’Hisenda  s’anirà
complint. 

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per dotze vots a favor dels grups municipals
d’ApM, CiU, ERC i IpM, i una abstenció del grup municipal de GdP, adoptant-se el
següent acord:

Atès que els estats i  comptes anuals de l’exercici  pressupostari  2003 s’han sotmès a
l’informe  de  la  Comissió  Especial  de  Comptes,  la  qual  n’ha  emès  un  dictamen
aprovador en data 19 de juliol.

Atès  que  exposat  el  compte  general  al  públic  en  el  Butlletí  Oficial  de  la  Província
núm.177,  de  data  31  de  juliol,  pel  període  reglamentari,  no  s’hi  han  formulat
reclamacions, al·legacions ni observacions.  

Vistos  els articles 208 a 212 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual
s’aprova el  Text  refós  de la  Llei  reguladora de  les  hisendes  locals;  la  Instrucció de
comptabilitat  per a l’Administració local, i  altres disposicions concordants en relació
amb la tramitació i el contingut, s’ acorda:  

PRIMER: Aprovar definitivament els estats i comptes anuals corresponents a l’exercici
2003, integrats pels següents estats bàsics:

1. Estats i comptes anuals:  

- Balanç de situació: en tancar l’exercici hi ha un actiu i un passiu de 12.631.854,70 € . 



- Compte de resultats: en tancar l’exercici hi ha una pèrdua  de 388.828,39  €.  

- Liquidació del pressupost: en tancar l’exercici hi ha uns drets pendents de cobrament
de  1.539.493,46  €,  unes  obligacions  pendents  de  pagament  de  1.390.954,47  €  i  un
resultat pressupostari ajustat de – 578.711,91 €.  

- Estat demostratiu dels drets que s’han de cobrar i les obligacions que s’han de pagar
corresponents a pressupostos tancats: en tancar l’exercici hi ha uns drets pendents de
cobrament de 781.545 € i unes obligacions pendents de pagament de 61.163,89 €.  

- Estat de la tresoreria: en tancar l’exercici es consigna una existència de 528.256,42 €.  

2. Annex als estats i comptes anuals:  

- Estat de modificació de crèdit: en tancar l’exercici hi ha unes modificacions en els
crèdits pressupostaris per un import total de 1.952.050,85. €.  

- Estat de romanent de tresoreria: en tancar l’exercici hi ha un romanent de tresoreria per
a despeses generals de – 1.904.540,18 € i un romanent de tresoreria afectat a despeses
de 1.465.123,44 €.  

- Estat de situació de moviment d’operacions no pressupostàries: en tancar l’exercici hi
ha un saldo pendent de pagament de 1.413.817,77 €.  

SEGON:  Aprovar  definitivament  la  documentació  complementària  integrada  pels
justificants dels estats i comptes anuals i pels annexos següents:  

-  Estats  de  despeses  i  d’ingressos  inicialment  aprovats:  el  total  d’ingressos  és  de
7.734.356 € i un total de despeses, de 7.671.778. €.  

- Relació de modificacions de crèdit de despeses i de les previsions d’ingressos aprovats
inicialment: en tancar l’exercici hi ha un total de modificacions de 1.952.050,85 €.  

- Relació de les rectificacions i anul·lacions de drets i  obligacions dels pressupostos
tancats: en tancar l’exercici hi ha un total de baixes de drets de 304.507,44 €.  



- Relacions nominals de deutors i creditors: en tancar l’exercici hi ha un total de deutors
de 1.898.262,97 € i un total de creditors de 2.865.936,13.  €.  

TERCER: Retre els esmentats comptes de la corporació, esdevinguts com a resultat de
l’exercici econòmic 2003, a la Sindicatura de Comptes, d’acord amb el que determinen
els articles mencionats en la part expositiva.

NOVÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES 

Diu el Sr. Vallverdú que a Montblanc falta una zona destinada a posar cartells o plafons
per poder promocionar festes i altres actes. Pregunta com està la companya informativa
de protecció civil, i respecte de la situació de RENFE comenta que el dilluns a la tarda
l’estació de trens està tancada i el fi de setmana també. Demana que es mantinguin les
negociacions i  a veure si  s’arriba a una solució definitiva.  Comenta que s’hauria de
pensar en instal·lar uns lavabos públics. En el tema de l’agenda local 21 demana quan es
començarà a fer seriament, i comenta que es una meravella usar gots reciclats per les
festes majors, així quan acaba no hi ha cap got a terra. 

El Sr. Huguet comenta que tot i que es va acordar que hi hagués la senyera a tots els
locals municipals no es porta a terme. En relació a les bandes rugoses instal·lades a varis
carrers de Montblanc comenta que algú d’ApM va arribar a reclamar que es retiressin
les bandes rugoses de la Carretera de Reus, però el què s’ha posat ara encara es pitjor.
Hi ha moltes bandes rugoses i més altres, com a mínim s’han de senyalitzar una per una.
En la convocatòria d’aquest Ple hi havia en l’ordre del dia un punt: arranjament de la
Plaça de la Conca de Barberà, aquest punt es va retirar perquè l’equip de govern no sap
per on entrar al pàrking de 104 places en una zona on tot són habitatges unifamiliars
amb pàrking. Demana que es faci un altre tipus d’actuació. I entra a parlar del Carrer
Major, entén que al acabar les obres del Carrer Major es tanqui a la circulació, però més
de dos mesos desprès d’haver acabat les obres no. Ja s’ha trobat que quatre vehicles que
han entrat marxa endarrere pels quatre cantons. Demana que consti en acta que alguns
vehicles  han  entrat  al  Carrer  Major  marxa  endarrere  pels  quatre  cantons  i  així  ho
demostren quatre fotos que fa arribar a la Secretaria. Comenta que suposa que es va
tancar el Carrer Major per les 7 o 8 signatures que es van presentar a l’Ajuntament, però
es que avui se’n han presentat 194 que no volen que es tanqui el Carrer Major. Diu que
es fabulós el gust que ha tingut l’equip de govern amb les jardineres. 

El Sr. Josep Andreu comenta que es va convocar la Comissió de Patrimoni el dia 5
d’agost a les 12 del migdia per un tema particularíssim i per la destrucció del patrimoni
de Montblanc. Diu que amb el Palau Castellví facin el què vulguin. Vol que consti el
desacord d’ERC, que no va assistir a la Comissió de Patrimoni perquè el convoquessin
per acordar destruir. Diu que d’aquí uns anys quan un historiador vegi que jutgi qui està
per  protegir  i  qui  per  destruir  el  patrimoni.  Aquest  comentari  es  un  prec  i  no  vol
resposta. En relació amb l’arranjament recent de la Plaça de Sant Miquel comenta que la
plaça, l’Església i la façana romànica de Sant Miquel i el Palau del Castlà no es mereix
en  absolut  amb  l’exposició  de  bancs  i  jardineres.  Diu  que  han  convertit  un  espai
medieval en un Fòrum o Portaventura. El Sr. Josep Andreu es retira de la sessió del Ple
excusant la seva assistència.  



La Sra. Magrinyà comenta que els botiguers del Carrer Major, Riber i la Plaça de Sant
Miquel es queixen de la manca d’informació respecte a la circulació. Manifesta que a la
Comissió  Informativa  tots  els  regidors  de  l’oposició  ja  es  van queixar  de  la  manca
d’informació que reben i rep el poble de Montblanc. Per altra banda comenta que en una
es  va acordar que el balcó de Montblanc no es polititzés o sigui que cap personatge
polític no assistís a la Festa Major des del balcó. 

El  Sr.  Mogas fa  el  prec  referent  a  si  hi  ha  previst  algun acte  respecte  els  25  anys
d’Ajuntaments  democràtics,  els  quals  l’Alcalde  ha fet  referència  en  el  programa de
festes  d’enguany.  Insisteix  que  es  faci  un  acte  respecte  els  25  anys  d’Ajuntaments
democràtics.  En relació  als  esports,  agraeix  al  Casal  Montblanquí  per  la  cessió  del
pavelló a les entitats esportives durant 2 mesos, perquè el pavelló que s’està fent s’ha
hagut d’aixecar el paviment. Pregunta si la modificació del canvi de paviment ha estat
acceptat per la Generalitat i quin manteniment tindrà el parquet de roure. Respecte de
les bandes rugoses ja n’existeixen als catàlegs i creu que abans de posant havien de
mirar.

El Sr. Combalia pregunta què ha passat amb les obres de la llar d’infants, comenta que
ha presentat la denúncia a la Conselleria respecte una pregunta que li  tocaria fer per
cinquena vegada.

El Sr. Alcalde contesta que el Sr. Interventor va deixar a la guixeta un paper, perquè ell
li va requerir i també el Regidor d’ Hisenda. I li pregunta al Sr. Interventor si és així. 

El Sr. Interventor li diu que sí.

El Sr. Combalia contesta que el aquest paper a la guixeta no l’ha vist  mai.

El Sr. Alcalde comença contestant al Sr. Vallverdú dient que si que estaria bé que hi
hagués un lloc per penjar cartells, però confia també amb el civisme de la gent que no
penjaran cartells a les cases o llocs on no es pot fer. En relació amb RENFE tampoc
estar d’acord amb el què fan, es llastimós que no hi hagi informació i desprès de la Festa
Major hi tornaran a parlar. Comenta en relació als serveis públics que si que s’hauria de
dotar Montblanc de lavabos públics però això comporta una persona perquè els vigili.
S’ha d’estudiar bé, en part els lavabos de l’Ajuntament fan funcions de lavabos públics. 

El Sr. Villar comenta respecte a l’Agenda 21 que està esperant que la Diputació contesti.

El  Sr.  Llort  en  relació  al  tema de  protecció  civil  diu  que  s’ha  informat  als  agents
implicats, s’ha format als voluntaris, es va informar a les associacions de les pedanies i
al nucli de la Bartra. Ara s’informarà a tots els veïns de les pedanies. Les associacions
convocaran  els  veïns  i  es  passarà  a  informar.  Les  deficiències  en  les  basses  s’han
subsanat. 

El Sr. Alcalde en relació a les bandes rugoses diu que de bandes rugoses a Montblanc
n’han d’existir, però s’han de rebaixar. 



El Sr. Alcalde contesta a les preguntes del Sr. Huguet comentant que a la senyera se li
hauria de tenir respecte i que la senyera que hauria d’estar als edificis municipals suposa
que ja es va donar l’ordre perquè es fes. En relació a la Plaça de la Conca de Barberà
s’ha parlat amb els veïns i s’ha arribat a un acord que la plaça de baix faci d’aparcament
i altres usos. L’entrada al pàrking es canviarà. Es va retirar de l’ordre del dia perquè els
tècnics modifiquin  el projecte i ja el tornaran a presentar als veïns. Respecte el Carrer
Major,  l’equip  de  govern  de  l’Ajuntament  de  Montblanc  no  s’ha  pronunciat
expressament  que  es  tancarà  el  Carrer  Major  i  a  tots  els  veïns  se’ls  ha  explicat  la
situació del carrer quan ho han preguntat. Cap regidor ha dit que es tancarà el Carrer
Major. L’equip de govern parlarà amb les parts implicades i arribarà a un acord.

El Sr. Alcalde contesta les preguntes d’ERC: respecte a la politització del balcó des de
l’Alcaldia no s’ha fet cap invitació institucional a cap polític. Des de l’Ajuntament i al
balcó no s’ha invitat a cap polític. Si un polític té cara i puja al balcó, ell no el farà fora.
En relació  als 25 anys d’Ajuntaments democràtics segurament li  donarà rellevància
amb un acte. En relació al  parquet del pavelló s’ha parlat amb el Consell  Català de
l’Esport i estan d’acord. Del projecte de pavelló s’han tret unes partides i posat unes
altres. El parquet que es posarà el pagarà l’Ajuntament i no implica un cost molt elevat.
Aquest parquet li donen una garantia de 10 anys. 

Intervé el Sr. Villar dient que el canvi de paviment es fa a petició d’una demanda que es
fa. Si que serà més car i el manteniment dependrà de l’activitat esportiva que es faci. El
què desgasta més és el hoquei. Garanteixen 5 anys o fins i tot potser 10 anys.

El Sr. Alcalde diu que respecte la llar d’infants s’ha reunit amb el constructor de l’aula i
a primers d’octubre es podrà obrir l’aula, només quedarien les escales exteriors. 

La Sra. Ribó que falta que el paleta, lampista i fuster puguin acabar les obres, és una
llàstima, però quan es fan obres sempre es retarden. El compromís del constructor es
que desprès de la Festa Major ell necessita una setmana per acabar-ho.

El Sr. Huguet referint-se a l’Alcalde que ha dit que s’ha de tenir respecte per la senyera
li pregunta en quin moment li ha faltat al respecte a la senyera. I fa el comentari que
quan la Generalitat ens la demani no la tindrem. Si l’any 2006 Montblanc és capital
cultural catalana i es celebren les festes de la Serra, potser l’any 2007 la Generalitat ens
la demanarà. I demana que es compleixi  l’acord del Ple de posar als llocs públics la
senyera.  Si  les  bandes  rugoses  algun regidor  ha  donat  ordre  de  posar-les  d’aquesta
manera i ara les troben altes i s’han de rebaixar, que les pagui ell. En relació al projecte
de la Plaça de  Barberà de la Conca si li han demanat els veïns les modificacions, molt
bé. 

El Sr. Alcalde diu que en el projecte de la Plaça de Barberà de la Conca dins l’ús del
pàrking un altre dia també hi caben altres utilitats.

El Sr. Huguet pregunta respecte el Carrer Major  si demà es podrà circular per aquest
carrer. 



 El Sr. Alcalde diu que en el tema del Carrer Major s’intentarà arribar a un consens amb
els  veïns.  Recorda que al  Diari  amb anterioritat  el  Sr.  Llort  opinava del  tema de la
circulació del Carrer Major. El dia 14 de setembre els veïns seran atesos per l’Alcalde
per parlar del Carrer Major.

El Sr. Mogas diu perquè s’ha tardat un mes a parlar amb els veïns respecte el Carrer
Major. La gent el què demana és informació.

El Sr. Alcalde diu que l’Ajuntament no ha creat cap polèmica del Carrer Major. Ens han
arribat peticions de tancar el carrer i altres no. Ara parlarem amb tots. Quan es parlava
del projecte del Carrer Major, ja es va dir als propietaris del carrer que treure les voreres
del  carrer  no  volia  dir  tancar  la  circulació  del  carrer.  Finalitza  la  sessió  agraint
l’assistència al Ple i desitjant bona Festa Major. 

No havent-hi  més  assumptes  a  tractar,  s’aixeca  la  sessió  a  tres  quarts  de  dotze  del
vespre, i per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present
acta que signa el Sr. Alcalde, junt amb la Secretaria, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que s’adjunten a aquesta acta les fotografies del Carrer
Major facilitades pel Sr. Huguet a petició d’aquest. 

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de   folis número   a número
.




